
De laatste meters op de bodem? Of toch niet?

Tja, ook ikzelf hecht er nu eenmaal veel waarde aan dat mijn rigje goed op zijn plek ligt. Ook
vind ik het erg belangrijk dat de laatste meters (het liefst zelfs de gehele lijn) vlak op de bodem
ligt. Je wilt toch zeker niet dat vriend karper tegen onze rechtop staande lijn zwemt en hierdoor
de "vinnen" neemt? Ik denk dat velen karpervissers er net zo over denken als ik...... maar als ik
dit filmpje zie...........       

  

 Deze vissen lijken er in elk geval helemaal geen probleem mee te hebben.... raarrrrrrr
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